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OR.RG. 0002.22.2014-2018 

PROTOKÓŁ  NR XXII/2016 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 29 sierpnia 2016r. 

w godz. od 16:00 do 18:20 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15  radnych w sesji udział wzięło 14 radnych (nieobecna radna Justyna 

Dąbrowska).  

 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, zastępca Wójta Pan Bogdan Schwanke, Skarbnik 

Gminy Pani Agnieszka Scheffler, Radca Prawny Pan Marek Grzelak, pracownicy Urzędu Gminy, 

pracownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, mieszkańcy gminy.  

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak. 

 

Ad.2. Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. Następnie przedstawiła 

porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji tj. z dnia 18 lipca 2016r.  

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały nr XXVI/204/2009 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 19 października 2009 

roku w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury - Gminnego Ośrodka Kultury                     

i Rekreacji w Zaniemyślu, zmienionej uchwałą nr XXXI/239/2010 Rady Gminy Zaniemyśl    

dnia 29 marca 2010 roku oraz zmiany uchwały nr XXXIII/254/2010 Rady Gminy 

Zaniemyśl z dnia 28 czerwca 2010 roku, zmienionej uchwałą nr XXIV/178/2013 Rady 

Gminy Zaniemyśl z dnia 25 lutego 2013 roku, 

b) zmiany Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu, 

c) likwidacji samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki Komunalnej                        

w Zaniemyślu w celu zawiązania Spółki prawa handlowego, 

d) zmiany nazwy i nadania statutu Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu,  

e) udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości położonej w miejscowości 

Czarnotki, sprzedawanej na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej, przeznaczonej na cele mieszkaniowe, 

f) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2016, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl, 

h) wyrażenia woli na przebudowę drogi powiatowej w Czarnotkach,  

i) planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 
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Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, proponuję żeby wycofać z porządku 

dzisiejszej sesji „pkt h) wyrażenia woli na przebudowę drogi powiatowej w Czarnotkach”, chciałbym 

wyjaśnić teraz, dlaczego, ponieważ przede wszystkim nie mamy jeszcze, Powiat nie ma, kosztorysu na 

tą inwestycję, liczyłem w ostatniej chwili, że dzisiaj nam od projektanta zatrudnionego oczywiście 

przez Powiat wpłynie e-mail i w ostatniej chwili i te kwoty wpiszemy, tak jak Państwa informowałem 

w ubiegłym tygodniu, w poniedziałek, niestety dodzwoniłem się do projektanta, że do końca tego 

tygodnia ten kosztorys będzie i dopiero wówczas będziemy mogli podejmować tą uchwałę, chciałbym 

też Państwu tutaj przekazać taką informację, że uchwałę Państwo macie już bez kwot, my jak tylko 

otrzymamy poproszę Panią Przewodniczącą aby zwołała sesję tylko i wyłącznie tylko w tym punkcie, 

będziemy do Państwa, myślę, że najlepiej, dzwonić, również do Państwa sołtysów też dzwonić, że                

w tym dniu, o tej godzinie jest ta sesja, zawierająca ta uchwałę, wyrażenia woli na przebudowę drogi 

powiatowej w Czarnotkach, myślę, że ta forma, mam nadzieję, że to Państwa zadowoli, termin jest 

dość krótki gdyż 15 września, już Powiat po uchwale naszej i swojej i zebraniu wszystkich 

dokumentów musi 15 września złożyć wniosek o pomoc do Urzędu Wojewódzkiego, do Pana 

Wojewody, dlatego takie będzie przyśpieszenie, mam nadzieję, że ten wniosek będzie dobrze oceniony 

i w przyszłym roku ta „schetynówka” będzie wykonywana, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała - kto jest za wnioskiem wycofania z porządku obrad ppkt. h) 

Stwierdzam, że za wycofaniem byli wszyscy jednogłośnie tj. 14 Radny „za” 

 

Przewodnicząca rady Gminy przedstawiła porządek obrad po przegłosowanej zmianie:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji tj. z dnia 18 lipca 2016r.  

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały nr XXVI/204/2009 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 19 października 2009 

roku w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury - Gminnego Ośrodka Kultury              

i Rekreacji w Zaniemyślu, zmienionej uchwałą nr XXXI/239/2010 Rady Gminy Zaniemyśl    

dnia 29 marca 2010 roku oraz zmiany uchwały nr XXXIII/254/2010 Rady Gminy 

Zaniemyśl z dnia 28 czerwca 2010 roku, zmienionej uchwałą nr XXIV/178/2013 Rady 

Gminy Zaniemyśl z dnia 25 lutego 2013 roku, 

b) zmiany Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu, 

c) likwidacji samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki Komunalnej                        

w Zaniemyślu w celu zawiązania Spółki prawa handlowego, 

d) zmiany nazwy i nadania statutu Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu,  

e) udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości położonej w miejscowości 

Czarnotki, sprzedawanej na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej, przeznaczonej na cele mieszkaniowe, 

f) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2016, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl, 

h) planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

9. Wolne głosy i wnioski. 
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10. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowanie porządku obrad – stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie tj. 14 

Radnych „za” 

 

Ad. 3.  Stwierdzenie quorum Radnych 

na podstawie listy obecności i radnych obecnych na sali, stwierdzam, że w obradach uczestniczy                           

14 radnych co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

W wyniku głosowania jawnego Protokół Nr XXI/2016 z dnia 18 lipca. został przyjęty  

12 głosami „za” 

2 głosami „wstrzymującymi się” 

0 głosach „przeciw” 

 

Ad. 5. Informacje Wójta Gminy 

 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo,  informacje rozpocznę od Zarządzenia, 

jednego, którego podpisałem, zmieniającego budżet między sesjami, Zarządzenie podpisałem w dniu 

22 sierpnia, w którym dokonano przeniesień między paragrafami zgodnie z potrzebami oświaty, 

przeniesiono między paragrafami ogólna kwotę 161,00 zł. zabezpieczając środki na zakup usług 

zdrowotnych i na opłacenie polis ubezpieczeniowych związanych z dowozami, dodatkowo Wojewoda 

Wielkopolski zawiadomił nas o zwiększeniu planu dotacji celowej o kwotę 36.142,42 zł., wyżej 

wymieniona dotacja przeznaczona jest na wyposażenie szkół podstawowych w podręczniki, materiały 

edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe oraz na sfinansowanie kosztów zakupu podręczników, 

materiałów edukacyjnych, materiałów ćwiczeniowych itd. przez osoby prawne inne niż jednostki 

samorządu terytorialnego i osoby fizyczne, chcę też Państwa poinformować, że niestety dzisiaj mamy 

dwudziesty dziewiąty, do dzisiaj nie mamy pieniędzy na zakup podręczników dla gimnazjum, 

czekamy niecierpliwie żeby przyszły pieniądze czy pismo chociażby, żebyśmy mogli uruchomić 

procedurę zakupu a rok szkolny, jak Państwo wiecie, niebawem, po stronie dochodów te pieniądze, tą 

dotację, jak i wydatków, środki te zostały ujęte w stosownych paragrafach a w tym kwota 7. 699,43 

zł., która została już przekazana do szkoły prowadzonej przez stowarzyszenie w Pigłowicach, to tyle            

o Zarządzeniu, kolejne informacje dotyczące Zakładu Gospodarki Komunalnej, po przetargu 

wybrano firmę z Tuliszkowa, Zakład wybrał firmę z Tuliszkowa, z którą podpisał umowę na 

wykonanie zadania pod nazwą „Budowa kanalizacji sanitarnej w Łęknie, rejon Leśnictwa Łękno”, 

konkretnie, przedmiotem zamówienia było wykonanie kanalizacji sanitarnej z przyłączeniami do 

granicy poszczególnych działek, do domków wypoczynkowych, wykonanie kolektora grawitacyjnego 

długości 224 metrów, fi 200, przyłączy grawitacyjnych 46 metrów, fi 160, przepompowni ścieków,              

1 sztuka oraz rurociągu tłocznego o długości 705 metrów bieżących, fi 900, na łączną kwotę 

144.411,00 zł. netto plus należny, oczywiście, podatek VAT, termin zakończenia tych prac w umowie 

określono na 31 październik tego roku, mogę dzisiaj Państwa poinformować, że ta inwestycja została 

praktycznie prawie wykonana, mówię prawie, gdyż żeby ona mogła być zakończona musi być energia 

elektryczna, a więc energetyka musi zrobić do przepompowni przyłącze energetyczne i tu czekamy, 

gdyż procedura w Enei jest niestety dość długa, ja mam nadzieję, że w najbliższych dniach to 

przyłącze, a to jest tylko zejście ze słupa i ustawienie szafki energetycznej, będzie wykonana                          

i wówczas już podłączymy przepompownię i będziemy mogli odciąć szamba, które są w tym zakresie 

żeby już ścieki płynęły do przepompowni i dalej były tłoczone do naszego układu kanalizacji 
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sanitarnej, wejście całego zakresu, jak część Państwa pewnie zauważyła, jest pod ścieżką rowerową 

biegnącą przy parku tam ten kolektor tłoczny do już istniejącego kolektora dochodzi, kolejne zadanie 

inwestycyjne, oczywiście jeżeli chodzi o koszt tego zadania, jak Państwo wiecie, Zakład ma pokryć              

z dotacji z budżetu Gminy i kolejne zadanie, też z dotacji z budżetu Gminy, Zakład rozstrzygnął 

przetarg na wykonanie ujęcia wód podziemnych na terenie stacji uzdatniania wody w Zaniemyślu te 

prace zostały już też wykonane, odwiert ma głębokość już 140 metrów bieżących, z takiego poziomu 

będziemy czerpać wodę do uzdatniania w hydroforni w Zaniemyślu,   poza  odwiertem firma ta miała 

wykonać montaż filtrów, pompowanie oczyszczające, pompowanie pomiarowe, wydajność tego 

odwiertu oraz miała wykonać badania  laboratoryjne w akredytowanym laboratorium,  wartość tych 

prac to kwota 105 tys. zł.  netto, brutto 129.150,00 zł.,  pozostałe prace związane z tym odwiertem  

wykona we własnym zakresie nasz Zakład Gospodarki Komunalnej, a więc uzbroi ten cały odwiert                

i przeprowadzi do stacji uzdatniania wody tam włączy w system uzdatniania, który  istnieje,  myślę, że 

do końca roku, czy do jesieni uda się to wykonać i będziemy mieli  zabezpieczenie dwóch odwiertów, 

bo  przypomnę, że  właściwie Zaniemyśl, największa hydrofornia, najwięcej obsługująca, największą 

ilość mieszkańców, cały czas pracował na jednym odwiercie, na jednej pompie głębinowej, było 

zawsze zagrożenie, że nie daj Boże się coś stanie, a bywały takie przypadki, kolejne informacje, 

Zakład swoim sprzętem  wybudował kolejny odcinek sieci wodociągowej w miejscowości Zwola, jest 

to rejon ulicy Głównej, Zawilcowej, o 250 metrów ten  wodociąg się wydłużył do zakończenia tych 

prac  zostało jeszcze 150 metrów tego wodociągu, wykonanie przecisku, włączenie się do istniejącego 

wodociągu fi 160 przy ulicy Głównej, myślę, że w okresie tygodnia te prace zostaną zakończone,  

muszą być jeszcze badania laboratoryjne, wówczas ten cały zakres, będzie już mógł się, sobie 

właściciel nieruchomości przyłącza i pobierać komunalną wodę, ponadto Zakład wykonał na 

zamówienie mieszkańców, właścicieli nieruchomości  sześć przyłączy wodociągowych, pięć przyłączy 

kanalizacji sanitarnych na terenie tam gdzie jest pobudowana kanalizacja sanitarna, ponadto jak 

zwykle Zakład usuwał awarie kanalizacji sanitarnej m.in. na ulicy Ogrodowej, Plażowej i na osiedlu 

Przedwiośnie w Łęknie, usuwał też awarie sieci wodociągowej w Zaniemyślu przy ulicy Dworcowej, 

w Śnieciskach ulica Topolowa i Kwiatowa ponadto tak jak zawsze Zakład wykonywał prace 

porządkowe na terenie naszej Gminy, kolejne informacje dotyczące zatrudnienia, chcę Państwa 

poinformować, że 28 lipca został pozytywnie rozstrzygnięty nabór na stanowisko Kierownika Hali 

Widowiskowo-Sportowej, w wyniku ponownego ogłoszenia, bo konkurs był ogłoszony drugi, 

wpłynęło nam sześć ofert, z czego do dalszej rekrutacji Komisja zakwalifikowała pięć ofert, z których 

najlepszą okazała się oferta złożona przez Panią Karolinę Ratuszną zamieszkałą w miejscowości 

Błażejewo, Pani Karolino proszę się Państwu pokazać, życzę powodzenia  w organizacji, bo w tej 

chwili jest organizacja całej pracy, oczywiście Hala, to dalej Państwu powiem na jakim etapie jest ale 

już wiele rzeczy musi analizować  żeby do otwarcia zorganizować, Pani Karolina ukończyła wyższą 

Szkołę Zarządzania i Bankowości w Poznaniu uzyskując tytuł magistra na kierunku administracja,                   

w zakresie zarządzania w administracji, Pani Ratuszna legitymuje się osiemnastoletnim stażem pracy 

zawodowej, ostatnio przez szesnaście lat pracowała w jednostce budżetowej a więc w Zakładzie 

Komunalnym w Kostrzynie Wielkopolskim, kolejne informacje z realizowanych obecnie robót, 

albo zakończonych robót, budowa hali widowiskowo-sportowej w Zaniemyślu, 22 sierpnia, 

Szanowni Państwo, rozpoczęliśmy końcowy odbiór budowy hali widowiskowo – sportowej                            

w Zaniemyślu, Komisja po zapoznaniu się z wykonanymi robotami na części obiektu Komisja 

postanowiła przerwać prace odbiorowe, wyznaczono następny termin odbioru końcowego na dzień                 

31 sierpnia 2016r. na godzinę 10:00 na placu budowy, jednocześnie trwają czynności związane                       

z uzyskaniem pozwolenia na użytkowanie obiektu, 2 sierpnia 2016 r. Państwowy Powiatowy 

Inspektorat Sanitarny w Środzie Wlkp., był na Hali, nie zgłosił sprzeciwu w sprawie dopuszczenia do 

użytkowania Hali widowiskowo – sportowej w Zaniemyślu, na dzień 30 sierpnia 2016 r. wyznaczono 
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kolejny termin do przeprowadzenia czynności kontrolno – rozpoznawczych w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej przez Komendę Powiatowej straży Pożarnej w Środzie Wielkopolskiej, a                          

1 września 2016r. wyznaczono termin do przeprowadzenia kontroli budowlanej przez Powiatowy 

Inspektorat Nadzoru Budowlanego, wszystkie prace dobiegają końca, można powiedzieć, że na dzień 

dzisiejszy Hala jest już gotowa w 100%, Wykonawca jeszcze to co Komisja odbierająca zauważyła  

usuwa pewne zauważone rzeczy, dzisiaj Wykonawca regulował drzwi wewnętrzne, tak, że wszystko 

dobiega końca, kolejna inwestycja,  przebudowa ulicy Średzkiej w Zaniemyślu, dnia 11 sierpnia 

2016r. dokonano odbioru końcowego robót wykonanych dla tego zadania, wykonano nawierzchnię              

z kostki poz-bruk, bez frazowej, chodniki z jednej strony fazowanej, pozostałe elementy, a więc 

oznakowanie pionowe Wykonawca ustawił, przejścia zrobiliśmy z czerwonej kostki z dwóch stron 

przy ulicy Kochanowskiego i przy drodze powiatowej, ustawił dwie studzienki ściekowe, przykanaliki 

tak zwane, na długości 75 mb i jedną studnię rewizyjną, zadanie to kosztowało nas  netto 86.178,94 zł, 

brutto 106.000,09 zł, od dróg Vat-u nie ma sposobności żeby odliczyć, Wykonawca zadania Zakład 

Drogowo - Transportowy z Nekli, kolejna inwestycja, która nas czeka, myślę, że na dniach się 

rozpocznie przebudowa ul. Plażowej w Zaniemyślu, 11 sierpnia 2016 roku podpisaliśmy umowy                 

z dwoma Wykonawcami, jak Państwo wiecie były dwa Pakiety na tą inwestycję : 

- dla PAKIETU 1 -  wykonanie utwardzenia nawierzchni drogi z miejscami postojowymi  z kostki 

brukowej betonowej wraz z wykonaniem kanalizacji, częściowo deszczowej, bo cała kanalizacja nie 

będzie miała kanalizacji deszczowej, z włączeniem w istniejącą sieć umowa została zawarta                            

z Zakładem Drogowo – Transportowym Nekli, ta sama firma, która wykonywała nam ulicę Średzką, 

termin wykonania zadania tj. 30 listopad 2016r., wartość wykonania zadania 379.046,59 zł brutto, 

-  dla PAKIETU 2 - usunięcie kolizji linii napowietrznej nn 0,4kV oraz budowa oświetlenia w całym 

zakresie  ulicy Plażowej, umowa została podpisana z firmą Energosieć z Pyzdr, termin wykonania 

zadania też 30 listopada 2016r., wartość wykonania zadania 63.222,00 zł brutto, w okresie między 

sesjami zostały wykonane remonty dwóch odcinków dróg na terenie naszej Gminy, częściowo o nich 

Państwu mówiłem, 5 sierpnia został dokonany odbiór końcowy robót wykonanych w ramach zadania: 

„Naprawa nawierzchni drogi gminnej  w obrębie Kępy Wielkiej, konkretnie chodzi o Kępę Małą,  na 

długości ca 1300,00 mb, wartość wykonanego zadania, 36.900,00 zł brutto, Wykonawca i drugi 

odcinek też został odebrany dnia 5 sierpnia została naprawiona droga gminna w obrębie Jezior 

Wielkich na długości ca 1100,00 mb, o powierzchni 3600 m2, ta pierwszą robiliśmy metodą grysu, 

emulsji, ta drugą robiliśmy metodą nakładki z betonu asfaltowego, ta druga kosztowała nas 105.780,00 

zł brutto, też chcę Państwu przypomnieć, że z naszego budżetu nie wydaliśmy na te dwa remonty 

żadnej złotówki, te środki udało się pozyskać z PGNiG – u, kolejne zadanie, które nas czeka do 

którego się intensywnie przygotowujemy to rekultywacja Jeziora Raczyńskiego, jesteśmy w tej 

chwili, Szanowni Państwo na etapie operatu wodnoprawnego, który żeśmy zlecili i został on 

wykonany ale ten operat wodnoprawny, jak Państwu mówiłem, musi być zaakceptowany przez 

właściciela a właścicielem jeziora w imieniu Skarbu Państwa jest Marszałek a konkretnie 

Wielkopolski Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych we Wrześni, nie mamy do dnia dzisiejszego 

opinii na temat tego operatu i tych prac, które tam chcemy przeprowadzać od przyszłego roku i te 

wody dzierżawi, pod kątem gospodarki rybackiej, Gospodarstwo Rybackie Miłosław, tu niestety, 

niestety, bo otrzymaliśmy od Gospodarstwa Miłosław, które ma dość sporo zastrzeżeń do tego operatu, 

wysłaliśmy te zastrzeżenia do Zespołu profesora Gołdyna, który nam opracowywał całą dokumentację 

jak przeprowadzić tą rekultywację trzy letnią, odpowiedzi od profesora Gołdyna wysyłamy powtórnie 

do Gospodarstwa Miłosław, mam nadzieję, że będzie to już teraz zaakceptowane i będziemy mogli 

zlecić przedmiary i kosztorys tych robót, przypomnę, że zadanie chcemy wykonywać do zalecenia 

Zespołu profesora Gołdyna przez okres trzech lat, systematycznie oczywiście też pod nadzorem 

fachowców, którzy będą systematycznie badać jak poprawia się, daj Boże żeby tak było, jakość wody 
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w naszym jeziorze, mówimy o tej barwie, bo jeżeli chodzi o skład chemiczny przez cały rok kąpielisko 

chociażby nasze przez SANEPID nie było zamykane, można było się kąpać, no niestety sami 

zauważamy, wszyscy to widzimy, że ta barwa zielona pojawiająca się w okresie dużego 

nasłonecznienia i wysokich temperatur, no chcielibyśmy żeby chociaż częściowo zniwelować, bo 

myślę, że całkowicie woda przezroczysta, mając na uwadze dno tego jeziora, nie da się tego efektu 

uzyskać, w między czasie, też chyba Państwa informowałem byłem na rozmowach w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska, rozmawiałem z Panią Prezes, prosiłem oczywiście żeby przy 

rozdziale środków pomocowych w Wojewódzkim Funduszu na przyszły rok uwzględnić też dotacje 

dla nas, czy na całą Wielkopolskę, my złożymy wniosek żeby ta pomoc finansowa była, oczywiście 

dotacja bezzwrotna, bo pożyczkę zawsze możemy wziąć ale pożyczkę trzeba oddać w całości                        

i zapłacić, nie duże co prawda, odsetki, Pani Prezes obiecała, że tak, będziemy mogli złożyć wniosek 

aby Rada Nadzorcza mogła nasz wniosek i pracownicy Wojewódzkiego Funduszu, zaakceptowali                   

i pomogli nam troszeczkę finansowo, to jest ostatnie, Szanowni Państwo, źródło z którego może 

korzystać, ja Państwa też informowałem, że Narodowy Fundusz ogłosił wnioski na tego typu zabiegi, 

na jeziorach, niestety my nie możemy składać jako samorząd tylko właściciel, właścicielem jest 

Wielkopolski Zarząd Melioracji, niestety, ale po naszych intensywnych przekonywaniach itd. nie 

podjął się tego zadania, kolejne zadanie inwestycyjne, czy zadanie, które żeśmy zakończyli                           

w ostatnich dniach to kolejne zakresy budowy oświetlenia ulicznego i tak w Łeknie przy ulicy 

Morelowej i Wiśniowej zostały wykonane to oświetlenie, już w tej chwili te lampy, dla tych 

mieszkańców świecą i myślę, że o tych dwóch ulicach możemy zapomnieć, kolejny zakres oświetlenia 

ulicznego, który nie tak bardzo dotyczy osiedli mieszkaniowych ale też w zakresie oświaty, 

wymieniliśmy te stare lampy, słupy  prowadzące do Zespołu Pałacowego w Łęknie, ale tylko, 

zaznaczam to jest tylko na dojeździe, na dalszy zakres nie wystarczyło środków finansowych, ale 

myślę, że też tutaj jest lepsze światło, wykonano w technologii ledowej, kolejne informacje                          

z zakresu oświaty, tylko te remontowe, bo jak Państwo wiecie jeszcze nie rozpoczął się rok szkolny, 

myślę, że na następnej sesji, pod koniec września będzie sesja, będę mógł Państwu przekazać ile w 

poszczególnych placówkach naszych oświatowych jest dzieci, w Przedszkolu,  ile jest oddziałów, takie 

skrótowe informacje Państwu przekażę, a w okresie wakacyjnym dokonano remontów, Szkoła 

Podstawowa w Zaniemyślu, wymalowana została elewacja części ścian budynku, łącznie z tym, że 

musieliśmy niestety uzupełniać tynki, bo były te tynki po uszkadzane itd. ale ta frontowa elewacja                  

i boczna od tych bloków czy od strony ORLIKA to udało nam się w tym roku wykonać, za kwotę 

35.559,30 zł., było by taniej jakby niestety nie było dziur w elewacjach, ale myślę, że już teraz, daj 

Boże żeby już tak nie było, żebyśmy mogli mniejsze koszty wydawać na pomalowanie, ponadto w 

Szkole Podstawowej wymalowano 3 korytarze i 12 sal lekcyjnych za kwotę 50.000,00 zł. brutto, a                    

w kolejnych 4 salach wymalowano ściany i zamontowano sufity podwieszane z nowym oświetleniem 

LED, koszt 40.500,00 zł brutto, w między czasie na Szkole Podstawowej w Zaniemyślu oraz  

Gimnazjum wykonano prace dekarskie związane z uszczelnieniem dachów, koszt Gimnazjum – 

5.009,97 zł brutto – w tym czyszczenie i uszczelnienie rynien, w Szkole Podstawowej Zaniemyśl – 

koszt prac dekarskich to 3.477,91 zł brutto, ponadto, poprawiono nawierzchnię drogi, która prowadzi 

do Gimnazjum na kwotę 10.000,00 zł brutto, w Szkole Podstawowej w Śnieciska zakończono prace 

remontowe, których celem było zwiększenie przestrzeni dostępnej dla uczniów i nauczycieli, Szkoła 

pozyskała jedną salę lekcyjną, koszt tego pozyskania, wyremontowania to kwota 14.290,00 zł brutto, 

kolejne informacje z zakresu mienia komunalnego 19 lipca 2016r. podpisałem Zarządzenie                     

w sprawie  przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, samochodu 

specjalnego „Śmieciarka SK 2”, samochód ten był wykorzystywany przez Zakład Gospodarki 

Komunalnej w Zaniemyślu, służył do wywozu nieczystości stałych, cena wywoławcza do przetargu, 

została ustalona na kwotę 2.100 zł. plus 23% podatku VAT, pierwszy przetarg zakończył się wynikiem 
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negatywnym, w dniu 16 sierpnia nie było żadnego postąpienia i samochodu nie sprzedaliśmy, w 

związku z tym zdarzeniem  24.08.2016r. podpisałem kolejne Zarządzenie, w którym obniżyłem została 

cenę wywoławczą tego samochodu na kwotą 1.600,00 zł. netto, i przetarg został ogłoszony na dzień 12 

września br., na godzinę 12oo,  warunkiem przystąpienia do przetargu jest wpłacenie wadium                       

w wysokości 200,00 zł., w terminie do dnia 12 września br. do godz. 11:00, wadium można wpłacać                

w kasie Urzędu lub na konto Gminy Zaniemyśl podane w ogłoszeniu, samochód można oglądać                    

w Zakładzie Gospodarki Komunalnej, 21 lipca br. Podpisałem Zarządzenie w sprawie ogłoszenia 

wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, 

wykaz dotyczy sprzedaży nieruchomości położonej w Zaniemyślu, o łącznej pow. 340 m2, 

nieruchomość jest zabudowana domkiem letniskowym, zgodnie z planem miejscowym położona jest 

w terenach zabudowy letniskowej, cena wywoławcza została  ustalona na kwotę 72.000,00 zł.                        

i zwolniona jest z podatku VAT, ponieważ jest tam już budynek, w tym samym dniu podpisałem 

Zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego, jest to  nieruchomość położonej w Zaniemyślu  o łącznej pow. 

8427 m 2, działka jedna, bo to są dwie działki, zabudowana jest segmentowym budynkiem 

letniskowym i budynkiem socjalnym, a druga działka  obecnie jest niezabudowana, cena wywoławcza, 

tych dwóch działek, została ustalona przez rzeczoznawcę na łączną kwotę 923.000,00 zł., przybliżając, 

obie działki są na terenie, przed ośrodkami wypoczynkowymi, zjeżdżając ciągiem pieszo-jezdnym do 

ośrodków tutaj przed dawnym polem namiotowym, Rada była, widziała te działki, uchwały Rady 

Gminy wyrażające zgodę na sprzedaż wyżej wymienionych nieruchomości zostały podjęte na sesji               

w dniu 23 maja br., po dniu 31 sierpnia br. zostaną opublikowane ogłoszenia o przetargach, terminu 

obwarowane ustawą, 21 lipca br. podpisałem Zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu 

nieruchomości rolnych przeznaczonych do wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej, na rzecz 

sołtysów sołectwa Lubonieczek i Polwica, wykaz dotyczy wydzierżawienia nieruchomości rolnej 

położonej w miejscowości Lubonieczek o łącznej pow. 1,8021 ha oraz nieruchomości rolnej położonej 

w miejscowości Polwica o pow. 0,8845 ha, umowy dzierżawy zostaną zawarte z dniem 1 września  na 

okres 3 lat, wyżej wymienione wykazy zostały wywieszone na okres 21 dni na tablicy ogłoszeń                     

w Urzędzie Gminy Zaniemyśl, informacja o wywieszeniu wykazów została umieszczona w Gazecie 

Średzkiej, tak przy okazji zatrzymam się nad tak zwaną naszą ziemia sołecką, jak Państwo wiecie od 

kwietnia do końca lipca mieliśmy taką kontrolę okresową regionalnej Izby Obrachunkowej i tu 

inspektorzy przyglądali się bacznie i zadawali pytania, na jakiej podstawie, Panie Wójcie, Sołtysi 

dzierżawią grunty komunalne bez opłaty, jakoś wybrnąłem, nie wiem jaki będzie protokół, gdyż 

przepisy mówią jednoznacznie, każdy grunt mienia komunalnego ma przynosić dochody do budżetu, 

zobaczymy, będę bronił tego, niebawem przyjadą z protokołem, zobaczymy przed podpisaniem co 

zapisali akurat w tym temacie, ale informuję Państwa, żeby potem nie było ewentualnie jakiś 

nieporozumień, że to nie ja, że my tutaj coś chcemy zmienić ale przepisy są takie jakie są, 

dwuznacznie można je interpretować, jeszcze jedna informacja, informacja z zakresu rolnictwa,                

w terminie do dnia 31 sierpnia br. rolnicy mogą składać wnioski o zwrot podatku akcyzowego 

zawartego w cenie oleju napędowego, wykorzystywanego do produkcji rolnej, do wniosku należy 

dołączyć faktury VAT, dokumentujące zakup oleju napędowego w okresie od 1 lutego  do 31 lipca  

2016r, wnioski należy składać  w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Gruntami, pokój 215, druki 

dostępne są w Referacie Rolnictwa, można też pobrać samemu  ze strony internetowej  Urzędu Gminy 

lub Ministerstwa Rolnictwa, wnioski złożone po terminie nie będą mogły być zrealizowane, mija 

Szanowni Państwo, okres wakacyjny, a więc przerwa wakacyjna i okres letni, niestety jest on krótki, 

można powiedzieć, że od zakończenia roku szkolnego do rozpoczęcia roku szkolnego, a więc lipiec, 

sierpień, króciutko chciałem Państwa poinformować, że w tym roku Zaniemyskie Bitwy Morskie, 

które odbyły się w ostatnią sobotę lipca, koszt tej imprezy to kwota 145.873 zł., a dochody z tej 
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imprezy to kwota 119.507,50 zł., w tym roku sprzedaliśmy biletów wstępu o, myślę, że o 3 tys. więcej 

niż w ubiegłym roku, a konkretnie 8.330, inne dochody to stoiska handlowe, część to też była 

promocja tych stoisk, kolejna impreza wczorajsza, a więc nasze gminne Dożynki Parafialne i Święto 

Chleba, koszt tej imprezy to kwota 20.300,00 zł., w okresie wakacyjnym, jak Państwo wiecie, raz                 

w tygodniu, w sobotę były zabawy taneczne na amfiteatrze i to muzyczne lato kosztowało nas 

4.830,00 zł. jest to koszt zespołów, które grało do tańca, to tak pobieżnie, kosztów, ZAIKS za 

Zaniemyskie Bitwy Morskie musimy zapłacić aż 9 tys. zł., koszty rosną, nie mówię o firmie 

ochroniarskiej  czy o innych kosztach, które niestety ale musimy ponosić, to Pani Przewodnicząca, 

Wysoka Rado wszystkie informacje, które chciałem Państwu przekazać, jeszcze też przypomnę, że od 

jutra rozpoczynamy zebrania sołeckie, Państwo Sołtysi o tym wiedzą, terminy już zostały ustalone, a 

więc jutro rozpoczynamy w sołectwie Płaczki, mówimy o funduszu sołeckim, a zebrania, myślę, że 

planowo się zakończą, ostatni dzień to jest 22 wrzesień w sołectwie Pigłowice, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy czy są pytania do przedstawionej informacji, nie widzę  przystępujemy 

do punktu szóstego 

    

Ad. 6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy 

nie widzę przystępujemy do punktu siódmego 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał: 

 

7a) w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/204/2009 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 19 października 

2009 roku w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury - Gminnego Ośrodka Kultury                     

i Rekreacji w Zaniemyślu, zmienionej uchwałą nr XXXI/239/2010 Rady Gminy Zaniemyśl dnia                  

29 marca 2010 roku oraz zmiany uchwały nr XXXIII/254/2010 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia                   

28 czerwca 2010 roku, zmienionej uchwałą nr XXIV/178/2013 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia                   

25 lutego 2013 roku, uchwałę przedstawiła Pani Anna Nowak, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury              

i Rekreacji 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXII/149/2016 została podjęta przy 

14 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 3  do niniejszego Protokołu 

 

7b) w sprawie zmiany Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu, uchwałę przedstawił 

Pan Mirosław Derdak, Kierownik Zakładu Gospodarki komunalnej  

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXII/150/2016 została podjęta przy 

13 głosach „za”  

1 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 4  do niniejszego Protokołu 

 

7c) w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki Komunalnej                        

w Zaniemyślu w celu zawiązania Spółki prawa handlowego, uchwałę przedstawił Pan Bogdan 

Schwanke, zastępca Wójta 
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uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXII/151/2016 została podjęta przy 

12 głosach „za”  

2 głosach „wstrzymujących się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 5  do niniejszego Protokołu 

 

7d) w sprawie zmiany nazwy i nadania statutu Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu, uchwałę 

przedstawiła Pani Marta Tomys, Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Oświaty 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXII/152/2016 została podjęta przy 

14 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 6  do niniejszego Protokołu 

 

7e) w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości położonej w miejscowości 

Czarnotki, sprzedawanej na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, 

przeznaczonej na cele mieszkaniowe, uchwałę przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, Kierownik 

Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXII/153/2016 została podjęta przy 

13 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik  nr 7  do niniejszego Protokołu 

 

7f) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2016, uchwałę przedstawiła Pani Agnieszka 

Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXII/154/2016 została podjęta przy 

14 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 8  do niniejszego Protokołu 

 

7g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl, uchwałę przedstawiła 

Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXII/155/2016 została podjęta przy 

14 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 9  do niniejszego Protokołu 
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7h) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej, uchwałę przedstawił Pan Piotr Walkowiak, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXII/156/2016 została podjęta przy 

9 głosach „za”  

4 głosach „wstrzymujących się”  

0 głosie „przeciw”  

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik  nr 10 do niniejszego Protokołu 

 

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania – nie było 

 

Ad.9. Wolne głosy i wnioski  

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Jackowi Stengert 

Jacek Stengert, zamieszkuję w Zaniemyślu przy ulicy Poznańskiej 19, występuje dzisiaj w imieniu 

mieszkańców ulic Poznańskiej, części Raczyńskiego, Śremskiej, Leśnej i Plażowej, chciałbym 

przybliżyć Państwu Radnym, którzy nie mają świadomości co się dzieje na ulicy Plażowej w tzw. 

Klubie, Pan Wójt ma świadomość tego co się dzieje tam już od zeszłego roku, w tym roku mieszkańcy 

zwrócili się pisemnie do Pana Wójta, kilka dni temu również do Komendy Policji w Środzie, 

odbyliśmy rozmowy z Panami Dzielnicowymi, czy w jakikolwiek sposób mieszkańcy mogą liczyć na 

pomoc Radnych abyśmy mogli spokojnie mieszkać, żyć i funkcjonować w Gminie Zaniemyśl, jeżeli 

Państwu nie są znane problemy to po prostu, pierwsze, głośna muzyka, która jest grana od maja do, 

powiedzmy, września, tydzień w tydzień, ogniska, które są palone w sąsiedztwie stacji benzynowej, 

nie wiem jak to, nie posiadam wiedzy na ten temat, jak to prawnie jest uregulowane, ile musi być 

stacja, czy ile może być ogień palony od stacji gazowej, tak się składa, że moja posesja akurat ma 

dosyć duży obszar, który muszę sprzątać po każdej imprezie,  wynoszę wiadrami butelki, kufle, 

puszki, sąsiednie posesje są również zaśmiecane, w niedalekiej przeszłości miały miejsce detonacje 

materiałów wybuchowych w skrzynkach na listy, Policjanci, którzy przyjeżdżają na interwencje 

twierdzą, że oni są bezsilni jeżeli my mieszkańcy nie stworzymy odpowiedniej, no tutaj, 

odpowiedniego komitetu, który będzie piętnował tego typu zachowania, który będzie dążył do i teraz 

jest właśnie pytanie, do czego dążymy, my nie chcemy aby w Gminie Zaniemyśl nie było rekreacji, 

nie było rozrywki, jesteśmy jak najbardziej za, Bitwy Morskie, które się odbywają są wiadomo, 

imprezą, która cieszy wszystkich, ale nie będziemy tolerować tego typu zachowań, żeby jeden 

człowiek, który sprowadził się tutaj do Zaniemyśla, terroryzował rodziny i mieszkańców, którzy 

mieszkają w wielopokoleniowych rodzinach w Zaniemyślu, co możemy zrobić w tej sprawie, aby 

wreszcie Pan Artur Kośmider miał świadomość tego, że on zakłóca ten spokój, on nie ma tej 

świadomości, rozmawialiśmy z nim wielokrotnie jako mieszkańcy, prosiliśmy, nie zastosował się do 

próśb, pytanie do Pana Wójta, czy mógłby Pan poinformować jak zakończyła się Pana rozmowa jeżeli 

ona się w ogóle odbyła, czym się zakończyła, ponieważ od momentu, w który rozmawialiśmy z Panem 

Wójtem, z grupką mieszkańców, Pan Kośmider nie zastosował się do żadnych próśb  

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu proszę Pana, 

mam pytanie kiedy Państwo po raz pierwszy zgłaszaliście tą sprawę do Urzędu Gminy, bo ja przyznaje 

się po raz pierwszy o tym słyszę  
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Jacek Stengert w zeszłym roku, w lipcu napisaliśmy pismo do Pana Wójta, w tym roku zapytałem co 

się stało z tym pismem, Pan Wójt stwierdził, że otrzymał tego rodzaju pismo, w tym roku ponowiliśmy 

pismo, wręczyliśmy Panu Wójtowi pismo trzy tygodnie temu czy dwa tygodnie temu w czasie wizji 

lokalnej dotyczącej ulicy Plażowej, Policja interweniuje tam od zeszłego roku i dziwi się 

mieszkańcom, że dopiero teraz zawiązujemy jakąś, powiedzmy, grupę, która będzie dążyła do 

zamknięcia tego przybytku, jeżeli będzie musiała, powiedzmy, w ten sposób reagować, ponieważ 

zakłócanie spokoju czy inaczej wg Pana Kośmidra nie obowiązuje cisza nocna, ale obowiązuje 

paragraf 51, z którego można ukarać każdego kto zakłóca ciszę nocną, Policjanci nasi, z którymi tutaj 

rozmawialiśmy z Panem Idziorkiem, z Panem Karasiem, z naszymi Dzielnicowymi twierdzą, że oni 

muszą mieć interwencję mieszkańców, że muszą mieć interwencje władz inaczej oni nic nie mogą 

zrobić, oni z własnej inicjatywy nie wejdą na jego posesję i nie zrobią interwencji, w związku z tym               

w sobotę odbyła się interwencja, mamy kolejne zgłoszenie tylko pytanie, dokąd nas ma to 

doprowadzić, czy Państwo jako Radni jesteście w stanie wystosować czy, nie wiem, ostrzeżenie, 

wezwanie, zawiadomienie do tego Pana żeby on po prostu miał tą świadomość, że nie może 

terroryzować wszystkich wokół siebie, drugie pytanie, z tego co nam wiadomo, mieszkańcom, 

koncesję na sprzedaż alkoholu wydaje Wójt Gminy na czas określony, pytanie kiedy ten czas się 

kończy, czy teraz ten człowiek musi wystąpić o następne zezwolenie i czy nie można byłoby tego 

zweryfikować ewentualnie pod rygorem, dostaniesz zezwolenie jeżeli zastosujesz się do 

obowiązujących przepisów i norm społecznych, powiedzmy, jak na razie on nie przestrzega, my się po 

prostu boimy tego, że jeżeli nie będziemy reagować to będziemy mieli w niedalekiej przyszłości coś 

podobnego jak Klub Manieczki, który wiadomo do czego doprowadził, albo inaczej, musi się coś 

niebezpiecznego czy strasznego wydarzyć żeby w świadomości tutaj władz czy ogółu dopiero 

zaistniało to, że tam się dzieją rzeczy skandaliczne, nie będę nazywał po imieniu, nie mam dowodów, 

ale wszyscy Państwo wiecie o czym rozmawiam i jest to sprawa jak najbardziej rozwojowa, Policja 

twierdzi, że to jest ich bolączka, pytanie co możemy zrobić 

 

Przewodnicząca Rady Gminy  udzieliła głosu Radnemu Michałowi Marciniakowi ja mam takie  

zapytanie do  Pana odnośnie tych rzeczy skandalicznych czy mógłby Pan sprecyzować, co Pan ma na 

myśli poza głośna muzyką, odnośnie tych rzeczy skandalicznych 

 

Jacek Stengert nie będę precyzował ponieważ nie mam dowodów, są to pomówienia, nie będę 

pomawiał ponieważ już pod moim adresem groźby zostały sformułowane, groźby pochodzące od Pana 

Kośmidra, że on w tej chwili będzie się na mieszkańcach, powiedzmy, mścił za to, że my jego 

piętnujemy, nie będę rzeczy nazywał  po imieniu oprócz rzeczy, które widziałem, które wiem, że 

odbywają się bójki, że odbywają się, powiedzmy, picie alkoholu, kolejne pytanie jak do tego ma się 

tutaj nasza rodzima jednostka do zwalczania alkoholizmu, czy jesteśmy zainteresowani tym żeby 

młodzież nie piła alkoholu  czy, powiedzmy, propagujemy to, jest wiele wątków w tej sprawie   

 

Radny Michał Marciniak mam takie zapytanie, jeżeli zostały skierowane pod Pana adresem groźby 

to Pan je gdzieś zgłosił, na Policję 

 

Jacek Stengert jeszcze nie ale zgłoszę, nie zrobiłem bo liczę na rozsądek tego Pana, że jednak 

powstrzyma się od realizowania gróźb  

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi, Szanowni Państwo, sprawa, jak Państwo 

słyszeliście nie jest mi obca, z różnym skutkiem próbujemy, akurat tą, ale nie tylko tą sprawę 

uregulować to nie jest tylko akurat ten jeden bar, który funkcjonuje na ulicy Plażowej ale w innych 
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rejonach też, ja Państwu przypomnę i chyba o tym mówiłem, że wielokrotnie mam zgłoszenie 

przeciwko lokalowi dawnej szkoły w Zwoli  i imprezach tam się odbywających od sąsiadujących 

właścicieli nieruchomości kolejny lokal w Zwoli FANTAZJA, też są zgłoszenia,  

 

Jacek Stengert przepraszam ale tam chyba nie odbywa się zabawa do szóstej rano  

 

Wójt nie sprawdzałem do której ale też interwencje są, powiem Państwu tak, zgodnie z tym co żeśmy 

na spotkaniu na ulicy Plażowej, z Panem i z kilkoma jeszcze właścicielami, tego samego dnia 

wieczorem pojechałem do tego lokalu, rozmawiałem z właścicielem, zwróciłem uwagę, że 

obowiązuje, czy my tego chcemy  czy nie, czy ten właściciele też, mówi, że strefy ciszy w Polsce nie 

ma, jest, są godziny ciszy, od godziny 22:00 do 6:00 i prosiłem go, bo tyle mogę zrobić, Szanowny 

Panie, ja nie mogę administracyjnie zamknąć lokalu, cofnąć koncesji na sprzedaż alkoholu chyba, że 

zgodnie z ustawą 

 

Jacek Stengert przepis wyraźnie mówi, jeżeli nie stosuje się do przepisów można cofnąć zezwolenie 

na sprzedaż alkoholu 

 

Wójt tak, Policja powinna interweniować jeżeli będzie sprzedaż alkoholu niezgodnie                                    

z obowiązującym prawem, przeczytam Państwu zapis ustawowy, zezwolenie, o którym mowa, 

mówimy o zezwoleniu na sprzedaż alkoholu, organ zezwalający cofa w przypadku powtarzającego się 

co najmniej dwukrotnie w okresie 6 miesięcy, w miejscu sprzedaży lub najbliższej okolicy zakłócania 

porządku publicznego w związku ze sprzedażą napojów alkoholowych przez dany punkt sprzedaży, 

gdy prowadzący ten punkt nie powiadamia organów powołanych do ochrony porządku publicznego, 

tak to jest zapisane w ustawie  

 

Jacek Stengert kwestia interpretacji  

 

Wójt kwestia interpretacji, wydaje mi się, że pierwszą podstawową rzeczą, gdy Pan czy sąsiedzi 

stwierdzą, że nieprawidłowo sprzedaje się napoje alkoholowe, od tego są organy ścigania, Policja, 

niech Policjanci też nie mówią, że nie mogą nic zrobić, wtedy mogą zainterweniować, oczywiście 

jeżeli my byśmy wiedzieli to też byśmy wysłali członków Komisji, która by sprawdziła, że sprzedaje 

się np. alkohol osobom nieletnim, ale chyba nie ma takiego przypadku, bo właściciel wie o tym, że 

jeżeli będzie sprzedawał osobom niepełnoletnim alkohol będzie miał z automatu cofniętą koncesję, 

problemem największym tej działalności gospodarczej jest po 22:00 ta głośna muzyka,  

 

Jacek Stengert dokładnie, co w tej kwestii odpowiedział na rozmowę z Panem Wójtem  

 

Wójt Pan właściciel tej nieruchomości odpowiedział mi wówczas, że będzie robił jeszcze jedną 

imprezę, w tym roku, więc pewno była ona w sobotę,  

 

Jacek Stengert co to znaczy, że on będzie robił jeszcze jedną imprezę, próbuje z Panem Wójtem się 

handlować  

 

Wójt nie, nie, powoli, niech Pan pozwoli, że dokończę, ja mówię  proszę Pana,  jak  Pan będzie robił 

jeszcze  jedną imprezę w tym roku, a więc teraz w sobotę to proszę o wyciszenie bo od 22:00 

obowiązuje cisza nocna 
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Jacek Stengert czekaliśmy do godziny wpół do pierwszej, wpół do pierwszej była interwencja Policji,  

policjanci przyjechali  i pytali dlaczego  mieszkańcy tak długo czekaliście,  bo dawaliśmy mu szansę, 

bo obiecywał, że będzie ściszał,   ten człowiek nie rozumie co się  do niego mówi 

 

Wójt  i co  jeszcze mi  obiecał, że na przyszły rok, oczywiście jak będzie prowadził działalność  

gospodarczą, że ustawi duży namiot żeby ta muzyka nie przeszkadzała 

 

Jacek Stengert  wszyscy wiemy, że  ustawienie namiotu jest niczym  

 

Wójt ja przekazuje tylko to co usłyszałem od tego właściciela 

 

Jacek Stengert  chcemy zapobiec tej sytuacji żebyśmy w czwartym  roku działalności tego Klubu nie 

musieli przeżywać tego co przeżywamy trzeci raz  w związku z tym pytamy czy możemy wystosować 

do niego jakieś wezwanie, jakieś pismo czy musimy zgłosić my jako mieszkańcy sprawę do Sądu, bo 

tym prawdo podobnie się skończy  

 

Wójt najpierw trzeba by rzeczywiście, Policja by interweniowała, byłyby protokoły z tego aby mieć 

podstawy do Sądu, chcę powiedzieć, że z Urzędu  wystosujemy pismo do  właściciela zwracając 

uwagę na rzeczy, które do nas docierają do natychmiastowego wykonania, zastosowania się przepisów 

obowiązujących w tym kraju 

 

Jacek Stengert dziękuję bardzo, kopię prosiłbym przesłać na mój adres, jestem przedstawicielem 

mieszkańców okolicznych 

 

Wójt chcę Państwu powiedzieć, że nawet dzisiaj otrzymaliśmy do Urzędu emaila w sprawie Wyspy, 

że też niektórzy mieszkańcy Zwoli, prawdo podobnie w sobotę była tam impreza i też jest zakłócenie 

porządku, my generalnie, powiem tak, takie jest moje zdanie, mamy krótkie to lato, niech się w tym 

Zaniemyślu,  jak Pan powiedział, coś dzieje  

 

Jacek Stengert tak, jak najbardziej, Bitwy Morskie, zabawy taneczne ale nie tydzień w tydzień do 

4:00, 5:00 rano a do 6:00 krzyki i bójki i awantury 

 

Wójt my też gramy na amfiteatrze jak Pan słyszał dzisiaj 

 

Jacek Stengert super, jesteśmy za, jak najbardziej, wczoraj do 12:00 mogłem otworzyć okno, wpuścić 

świeże powietrze i zasnąłem, a poprzednie wszystkie tygodnie nie 

 

Wójt to wszystko zależy od klientów też, tego baru, żeby też oni się odpowiednio zachowywali 

 

Jacek Stengert z wypowiedzi Panów dzielnicowych wynika, że to wszystko jest „element” 

przyjeżdżający, na dziesięciu wylegitymowanych uczestników, dziewięciu jest ze Środy lub ze Śremu, 

nie wiem czy mamy się z tego cieszyć, że mamy tutaj najazd, że nie mamy własnej młodzieży, nie 

wiem, takie stwierdzenie usłyszałem od Policjantów,  

 

Wójt ja się nie wypowiem w tej kwestii w godzinach wieczornych tak naprawdę w tym lokalu nie 

byłem   
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Jacek Stengert zapraszamy o drugiej w nocy na ognisko do Pana Kośmidra  

 

Wójt oczywiście nie możemy zabronić aby przyjeżdżali z okolicy, z innych Gmin, każdy ma prawo 

przebywać tam gdzie uważa, ale to pisemko, tu obiecuje, że będzie 

 

Przewodnicząca Rady Gminy  udzieliła głosu Radnemu Michałowi Marciniakowi ja pozwolę 

sobie zabrać głos ponieważ znam ten temat z drugiej strony, ja wiem, że łatwo się mówi jak się nie 

mieszka w bezpośrednim sąsiedztwie aczkolwiek jako Gmina Zaniemyśl musimy sobie odpowiedzieć 

na pytanie jaką Gminą w przyszłości chcemy być, czy my chcemy iść w kierunku rekreacji,                        

w kierunku rozwoju i żeby były przyjazdy wczasowiczów do Zaniemyśla, czy chcemy się zamknąć na 

wszystko, na pewno Państwo pamiętacie przed kilkoma laty był taki, pod namiotem, odbywały się 

imprezy tzw. Sęczka, wiele osób tam chodziło, wszyscy się bardzo ładnie bawili, też okolicznym 

mieszkańcom to przeszkadzało co skutkowało zamknięciem tego lokalu, sukcesywne zamykanie 

poszczególnych lokali doprowadzi do takiej sytuacji, że my się zamkniemy na przyjazd turystów                         

z zewnątrz, po prostu doprowadzi do tego, że jako Gmina pod względem walorów rekreacyjnych tak 

naprawdę nie będziemy mieli kogo do siebie ściągnąć, ja rozumiem Pana opinie, że ta muzyka, 

faktycznie, być może za długo  gra, bo godzina szósta to jest przesada, prawo trzeba przestrzegać, ale 

też nie zgodzę się z Panem z tym, że tam przyjeżdża jakiś „element” bo nie ukrywam, że ja sam też 

kilka razy uczestniczyłem w tych imprezach, jest ochrona, imprezy są ochraniane, maksymalnie jest 

wpuszczanych czterysta osób, ponadto nikt tam nie wejdzie, sam byłem świadkiem jak nieraz 

podjeżdżała Policja i Policja nawet, bo rozmawiałem z tymi Policjantami, mówiła, że oni się cieszą, że 

wszyscy są w jednym miejscu, mają nad tym kontrolę, jeżeli chodzi o ogniska to ogniska są wcześniej 

zgłaszane Straży Pożarnej, Straż Pożarna o tym doskonale wie, a poza tym chciałem zwrócić uwagę na 

jeszcze jeden aspekt, Pan Kośmider niejednokrotnie organizował imprezy charytatywne, która, 

ostatnia się odbyła w zeszłą sobotę 20 sierpnia, była robiona kwesta dla Krzysia Tumidaja z Polwicy, 

jest to osoba, która jest chora, takich akcji tam było organizowanych wcześniej dużo więcej  

 

Jacek Stengert Szanowny Panie wszystko się zgadza, jesteśmy za, ale czy ma to oznaczać, że 

organizacja imprezy charytatywnej Pan Kośmider ma prawo, powiedzmy, tu robię dobrze i za to 

bądźcie cicho, ja będę wam hałasować  

 

Radny Michał Marciniak no więc ja uważam, że powinniśmy wypracować jakiś konsensus, 

wypośrodkować, ja wiem, że Pan zbierał podpisy  

 

Jacek Stengert nie zbierałem żadnych podpisów, nie mam żadnej listy  

 

Radny Michał Marciniak dwóch czy trzech się podpisało, pozostali się nie podpisali, to też nie jest 

tak do końca  

 

Jacek Stengert proszę mi pokazać tą listę  

 

Radny Michał Marciniak no, proszę Pana niech Pan pokarze tą listę  

 

Jacek Stengert ja nie mam proszę Pana żadnej listy, ja mam upoważnienie ustne od sąsiadów, którzy 

nie mogli przybyć z różnych względów  
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Radny Michał Marciniak chciałem rzucić cień światła na aspekt tej sprawy, że jakby Panu ta muzyka 

nie przeszkadzała dopóki Pan Artur Kośmider korzystał z reklamy na Pana płocie 

 

Jacek Stengert Pan jest kolegą Pana Kośmidra  

 

Radny Michał Marciniak jeżeli Pan rzucił światło z jednej strony to ja rzucam z drugiej  

 

Jacek Stengert ja rozwinę ten wątek, Pan Kośmider jest absolutnie nieodpowiedzialnym partnerem 

biznesowym i handlowym, nie wiem jak on może prowadzić działalność skoro nie dotrzymuje umów, 

nie dotrzymuje, powiedzmy, lojalności i w momencie, w którym ktoś go pozywa do jakieś akcji to on 

staje „okoniem” i grozi w tym momencie 

 

Radny Michał Marciniak z tego co mi wiadomo to jest zupełnie odwrotnie, Pan jemu groził, ale 

„ok”, słowo przeciwko słowu, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy, Panie Marciniak, Wójt tutaj zobowiązał się wysłać pismo do Pana 

Kośmidra także, zobaczymy co będzie  

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Małgorzacie Fertała  Pani Przewodnicząca, 

Szanowna Rado, Szanowni Państwo, pozwolicie, że w tej sprawie zabiorę głos, do pewnego momentu 

myślałam, że tego nie zrobię, ale po wystąpieniu Pana Radnego  Marciniaka stwierdziłam, że to 

zrobię, ponieważ, no trzeba jasno powiedzieć, wystąpienie Pana Radnego Marciniaka jest 

wystąpieniem bliskiego kolegi, który nie zważając na nic próbuje znowu wziąć i osobę, która zgłasza 

się z problemem do tej Rady jakoś zmarginalizować i powiedzieć, że nie ma racji, bo tylko ma rację 

Pan Marciniak i jego koledzy, całkowicie jestem temu przeciwna, natomiast problem mnie zaciekawił 

osobiście i w tej dyskusji widzę taką, zauważyłam kilka takich rzeczy, po pierwsze tak, pomieszanie             

z poplątaniem, takich lokali gastronomicznych renomowanych tutaj na terenie naszej Gminy jak 

chociażby, profesjonalnych lokali gastronomicznych, jak chociażby Restauracja „BELFER” czy 

„FANTAZJA” z barem Pana Kośmidra i zróżnicowałabym tutaj działalność i zauważyła jedną rzecz             

o której mówił tutaj Pan, która mnie osobiście jako mieszkańca tej Gminy, chociaż tutaj  nie mieszkam 

już w okolicach, w samym  Zaniemyślu, ale bardzo mocno zatroskała, ponieważ, proszę Państwa, my 

nie mówimy o głośnej muzyce tylko my mówimy o utworzeniu lokalu do którego przyjeżdżają bliżej 

nie zidentyfikowani mieszkańcy powiatu średzkiego a może i dalej, w sposób nie kontrolowany 

używają alkoholu i być może czegoś tam jeszcze i powodują taką atmosferę i tworzą takie otoczenie 

tego lokalu, które jest nieprzyjemne dla turystów, zagraża bezpieczeństwu mieszkańców i powoduje 

ich dyskomfort i mam takie pytanie teraz, oczywiście bardzo mocno zdziwiona, że pierwsze pismo 

wpłynęło rok temu i oczywiście nie przyniosło oddźwięku, ale miałabym takie pytanie, wydano 

pozwolenie na prowadzenie działalności gospodarczej, czy ta działalność gospodarcza obejmuje taki 

zakres, że w tych imprezach uczestniczy około czterysta osób, jeśli dobrze zrozumiałam, czy był to 

zakres dla pubu tego niewielkiego pomieszczenia, który jest przy ulicy Plażowej do którego mieliśmy 

pójść, ja osobiście sama tam byłam, proszę Państwa, może ze dwa lata temu, na lodach i na kawie,                

i powiem szczerze, że atmosfera bardzo odpowiadała, czy nie wiem, jest to działalność polegająca na 

tym, że odbywa się ona w pubie, na ogrodzie i jeszcze przy ulicy Plażowej i jeszcze w okolicy, bo 

czterysta osób, proszę Państwa, to jest już impreza, to nie jest działalność gospodarcza polegająca na 

prowadzeniu kawiarnio – pubu tylko to już ma zupełnie inny wymiar, po drugie, nie zgodzę się z tym, 

że Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych nie powinna wziąć z własnej 

inicjatywy zadziałać w tym rejonie bowiem możemy domniemywać, że również znajdują się tam 
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dzieci i młodzież pod wpływem alkoholu i gdyby stwierdzić takie fakty to Gminna Komisja ma 

również prawo wystąpienia z wnioskiem o cofnięcie zezwolenia na sprzedaż alkoholu i w którymś 

momencie trzeba sobie powiedzieć jedno, owszem, komitet społeczny, komitet mieszkańców ma dużą 

moc ale w tym momencie, to powiedzmy sobie nie powinien on w żadnym momencie zastępować 

organów, które wydają zezwolenia, które są zobowiązane do kontroli czy przestrzeganie tych 

zezwoleń jest respektowane i czy odbywa się zgodnie z zasadami sztuki i zwalanie znowu 

odpowiedzialności na to, że mieszkańcy mają sami zgłosić, że do Policji też mają dzwonić itd., w tym 

momencie moim zdaniem niepoważne, jeżeli chcemy być miejscowością turystyczną, jeżeli chcemy 

zadbać o rozwój turystyki i o prestiż naszej Gminy to powinnyśmy również podejmować działania 

żeby tego rodzaju, nie wiem „Klubo-mordownie” sprowadzać na dobrą drogę zgodnie z zasadami 

uczciwego handlu i tworzenia miejsc przyjaznych turystom, albo wziąć i po prostu je zamykać                       

i dlatego mówienie, nawet gdyby nie wiadomo jaki on był charytatywnym, to ja, proszę Państwa, 

gdzieś tam prasa donosiła i można było poczytać itd., że najmilsi, powiedzmy sobie, tacy, którzy 

potrafili przekręcać grube pieniądze i prowadzić nieuczciwą grę z drugiej strony byli również 

sponsorami, ale ten sponsoring to nie bierze i nie usprawiedliwia tego żeby nieuczciwie zachowywali 

się na rynku takim powiedzmy sobie tworzenia usług handlowych i dlatego powiem tak, 

zbulwersowana byłam wystąpieniem Pana Marciniaka, który powinien wprost powiedzieć, mówię                 

w tej chwili jako kolega tego Pana, bliski kolego tego Pana  a nie jako Radny, który chce tutaj coś                

w tej Gminie załatwić, dziękuję bardzo  

 

Przewodnicząca Rady Gminy myślę, że Pan Wójt podejmie działania   

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Dariuszowi Wernerowi Szanowni Państwo, ja 

w takiej sprawie, otóż chciałbym zwrócić uwagę i prosić też tutaj władze w Gminie żeby jakoś 

wpłynęło na to, już kiedyś o tym mówiłem, chodzi mi o parkowanie samochodów na osiedlu, na 

którym mieszkam, mamy piękne ulice na tym osiedlu, ładne chodniki ale mieszkańcy stworzyli                    

z chodników parkingi i proszę mi wierzyć te chodniki już są zniszczone, proszę zobaczyć odcinek 

ulicy, od skrzyżowania ulicy Marcinkowskiego z ulicą Armii Krajowej są pozapadane we wszystkich 

miejscach gdzie są zawory wodociągowe, w jednym miejscu jest taka dziura, że gdzie kiedyś szedłem 

wieczorem, kiedy było po deszczu, prawie bym sobie złamał nogę, ponieważ nie było widać jakie jest 

to głębokie, na skrzyżowaniu ulicy Średzkiej z ulicą Marcinkowskiego widać wyraźnie zaniżony 

chodnik jakby ktoś tam ciężarówką przejechał, sami niszczymy to cośmy zrobili, proszę wpłynąć na 

mieszkańców ponieważ ja też chodząc chodnikami muszę wchodzić na jezdnię żeby po prostu przejść 

a widziałem sporadyczną sytuację akurat nie u nas w Zaniemyślu, że w takich przypadkach młodzież 

szła to przeszła po samochodzie wręcz, to jest niedopuszczalne, to jest jedna sprawa, drugą sprawę, 

tylko chciałem taką refleksję, może małą, jest otwarta nasza Wyspa, bardzo ładna, dużo turystów tam 

przebywa, to bardzo cieszy, bardzo dobra kuchnia tam jest, personel jest troszeczkę jeszcze taki 

nieogarnięty, a do czego zmierzam, wystrój wewnątrz tam gdzie jest działalność gospodarcza jeżeli 

chodzi o restaurację no niestety ale jestem bardzo zawiedziony jak tam wygląda, ponieważ nie chcę 

nazwać, że wygląda jak zwykła knajpa, ale jest po prostu to zwykła restauracja, straciło to zupełnie 

swój charakter, który był przed remontem, który pamiętam ileś lat temu, kiedy to był faktycznie 

dworek, który było widać, że to jest dworek jakiś myśliwski, miał inny nastrój i wystrój i meble, to 

wszystko inaczej wyglądało, wiem, że na pewno była kontrola z nadzoru konserwatora i dziwię się, nie 

wiem na jakiej to było zasadzie, że zginęły bardzo ładne freski, które były w tych pomieszczeniach, 

dookoła na wszystkich ścianach, nie wiem czy one zostały zamalowane, bo naprawdę było to coś co 

też dawało taki charakter specyficzny pałacykowi, w tej chwili tego nie ma, dziękuję 
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Wójt w tych dwóch kwestiach, samochody ciężarowe na ulicach, oczywiście temat nie jest mi obcy, 

próbuję popołudniami, wieczorami dochodzić do kierowców tych samochodów, wręcz pytam się 

właścicieli nieruchomości tam gdzie stoją, szczególnie przy ulicy Średzkiej, kto jest kierowcą i gdzie 

on mieszka, o dziwo właściciel nie chce mi powiedzieć, sąsiedniej nieruchomości powinien widzieć 

kto, żebym dotarł do kierowcy, ale, uważam, że tak, problem trzeba rozwiązać i to jak najszybciej, 

będziemy próbować ze wszelkich sposobów, żeby samochody, te TIRY itd., bo jak zauważyłem jeden 

stał chyba pięć dni, rzeczywiście przejechać tą ulicą był problem, będziemy robić wszystko żeby 

dotrzeć, żeby uświadomić a przede wszystkim chyba jedyna droga to jest taka, że to są nasi 

mieszkańcy, którzy jeżdżą tymi samochodami, będą musieli, to znowu Policja, zapłacą jeden, drugi 

mandat może i wtedy przestaną stawać, bo zgodnie z przepisami o ruchu drogowym na osiedlach 

mieszkaniowych nie tylko w blokowiskach ale też tego typu, domków jednorodzinnych itd. 

obowiązuje zakaz postoju samochodów ciężarowych od godziny 22:00 do godziny 6:00  

 

Dariusz Werner przepraszam ale nie chodzi mi tylko o samochody ciężarowe, chodzi o wszystkie 

samochody również osobowe 

 

Wójt no tak, to są również właściciele nieruchomości, którzy na tej nieruchomości nie ma tyle miejsca 

i też stają, proszę, obrażają się, żeby nie stawać na chodnikach tylko na jezdni ale przyjmowane to jest 

tak jak jest przyjmowane, będziemy w dalszym ciągu te działania prowadzić, bo sam nieraz idę też 

chodnikiem i właściwie samochód stoi, należy on do właściciela nieruchomości, jak się zwróci uwagę 

to wielce obrażony, trochę kultury chyba nam wszystkim troszeczkę potrzeba żeby zrozumieć, że nie 

tylko chodnik na tej nieruchomości ale dla wszystkich, którzy chcą przejść tym chodnikiem, jeżeli 

chodzi o Wyspę, Szanowni Państwo, jak byłem to też zauważyłem pewne rzeczy, które jeszcze 

wymagają zrobienia itd., ale myślę, że, i to też wielokrotnie odpowiadam, Powiat, po prostu 

przeznaczył dla tej Spółki określone środki finansowe i nie wystarczyło na wszystko, rozmawiałem 

wczoraj na Dożynkach ze Starostą, teraz gdy są przychody będą starali się jak najszybciej wyposażyć 

lepiej, pewne rzeczy zrobić na które ich nie było stać a chcieli rozpocząć działalność  i też się cieszę, 

że od 1 lipca została ta Wyspa otwarta, że funkcjonuje, że możemy wpływać, a my jesienią, chyba               

w październiku, Komisja z Urzędu Gminy wpłynie i też przyglądnie się temu co tam jest i wyda 

zalecenia tak jak w Porozumieniu, co należy w pierwszej kolejności, w drugiej kolejności czy                     

w trzeciej kolejności zrobić, wiele rzeczy też mi się tam nie podoba, chociażby ten plac zabaw, czy 

jakby to nazwał, dmuchany, ale ze względu na czas uzgodnień, z konserwatorem przyrody i zabytków 

ustalili coś nie na stałe żeby tam troszeczkę dzieci, jak wpłynie z rodzicami itd. też się nie nudziły i to 

jest ale to ma zniknąć, bo ustalali w tej chwili jaka kolorystyka trwałego placu zabaw itd. tego 

urządzenia dawnego, bo to chodzi też o kolory, nie takie kolorowe itd. ze względu na to że to jest park 

wpisany do rejestru przyrody, te malowidła, które były, to one były na boazerii, która została zdjęta, to 

nie były na ścianach tylko na boazerii drewnianej, my zrobiliśmy zdjęcia tego i te zdjęcia są i może to 

inna techniką ładnie wydrukować i zrobić też wystrój tego co było wokoło jeżeli chodzi o salę 

restauracyjną, tą małą, bo teraz w tej chwili jest wszystko razem, ale powiem Państwu, że jak 

poprzedni konserwator, wojewódzki konserwator zabytków wpłynął na Wyspę, widział te malowidła, 

to powiedział tak, Wójt zlikwiduj te malowidła, bo to nie pasuje do tego budynku, tak powiedział 

konserwator, ja się nie znam na tym, ale wydaje mi się, że część z tych malowideł, z tej historii można 

by było wydrukować i powiesić żeby ten wystrój sali restauracyjnej czy tej głównej sali zmienić, ale 

na wszystko potrzeba środków, osoba, która jest profesjonalistą zrobiła zdjęcia w każdej chwili jest 

gotowa, przekazaliśmy to spółce średzkiej, ma to i może zrobić z tego coś porządnego,  mam nadzieję, 

że w przyszłym roku wygląd poprawi się, dziękuję  
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Jacek Stengert jeszcze jeden problem, Szanowni Państwo, wszyscy przechodzimy, przechodzicie 

obok wiaty przystanku autobusowego na ulicy Poznańskiej, problem również znany Panu Wójtowi, 

Panie Wójcie nikt nie dotarł od naszej ostatniej rozmowy, tam leży piach, tam rosną chwasty czy ja 

mógłbym złożyć wniosek o wygenerowanie budżetu na renowację, na remont tej wiaty      

 

Przewodnicząca Rady Gminy do 20 września można składać wnioski do przyszłego budżetu 2017 

 

Wójt sołectwo Zaniemyśl ma zebranie w związku z funduszami sołeckimi, bardzo proszę, jest Pani 

Sołtys, z tych środków, które są do dyspozycji przeznaczyć na nową zabudowę tej wiaty, a więc, bo 

myślę, że ta zabudowa powinna być, bo szło, jest w większości, spadło z tej wiaty albo też inne rzeczy, 

jest do wyboru  

 

Jacek Stengert tak Panie Wójcie a wszystko na wniosek, Państwo tego nie widzicie 

 

Wójt widzimy to, Szanowny Panie, ale wszystkiego nie jesteśmy w stanie ogarnąć finansowo, bo to 

nie kosztuje 500,00 zł.  

 

Małgorzata Fertała  Pani Przewodnicząca pozwoliłam sobie jeszcze wziąć mikrofon, bo chyba się tak 

wyraziłam dość pospolicie o tym lokalu na ulicy Plażowej Pana Kośmidra i nie wiem, bo Pan 

Marciniak żeby mnie nie prostował, bo ja to się Pana boję, jak Pan mnie zacznie prostować, bo to 

zgodnie, o ile ja dobrze pamiętam to to jest Centrum Szkoleniowo-Konferencyjne, taka jest nazwa 

prowadzonej działalności gospodarczej i tak, że myślę, że można by pójść również tym tropem  żeby 

pomóc tutaj mieszkańcom  żeby sprawdzić czy prowadzona tam działalność gospodarcza i sposób                

w jaki tam się to się wszystko odbywa, koresponduje rzeczywiście z pozwoleniem na prowadzenie  

tejże działalności gospodarczej, jeszcze jedno, powiem tak, już niby nic nie miałam mówić ale 

powiem, jestem zażenowana tymi odpowiedziami, no Pan mówi o szpecącym przystanku 

autobusowym w Zaniemyślu, zatrzymujemy się tam na lodach, zawsze jak się zatrzymujemy to 

mówię, zobacz  jaki tu jest brud, ten brud i zniszczony przystanek autobusowy jest również w drugim 

sercu Zaniemyśla czyli przystanek autobusowy przy ulicy Poznańskiej, ulica Kochanowskiego 

zarośnięta chwastami, drogi nie powymiatane przez całe lato i słyszę odpowiedź znowu będą fundusze 

sołeckie, przecież Panie Wójcie, Pan doskonale wie, że uruchomienie funduszy sołeckich nie zwalnia 

Gminy z prowadzenia inwestycji, z robienia zakupów i z podejmowania działalności, fundusze 

sołeckie są funduszami obywatelskimi czyli takimi, z których mieszkańcy biorą i zaspakajają swoje 

najbliższe potrzeby, najbardziej  lokalnej społeczności, fundusze sołeckie, powiedzmy sobie nie 

zastępują Gminy i tego co  w tej Gminie powinno się dziać i dlatego, czemu o tym powiedziałam, bo 

też niejednokrotnie słyszałam, nasz piękny Zaniemyśl, no w którym momencie jest piękny, jest po 

prostu brudny, dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy piękny ten Zaniemyśl  to może my tego nie widzimy ale zewnątrz 

ludzie, którzy przyjeżdżają tutaj to oczywiście podkreślają, że Zaniemyśl jest piękny                                           

 

Wójt niezależnie od tego co Pani Fertałowa tu dzisiaj powiedziała ja uważam, że nie jest idealnie                  

u nas jeżeli chodzi o czystość i Pan ale staramy się wszelkimi możliwymi środkami zamiatać ulice                 

i proszę się nie śmiać i porządek jest ale niestety to musi być systematyczna praca i tych pracowników 

musiałoby być więcej i nie śmiejmy się z tego bo to najlepiej się śmiać, widziałem obraz nędzy                     

i rozpaczy Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu jak się przyglądałem z wykonawcą malowaniu, 

dlaczego były dziury w styropianie, dlaczego było  tynki trzeba, moja wina i to Szanowni Państwo, na 
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tym skończę, bo myślę, że ta dyskusja do niczego nie prowadzi, codziennie przejeżdżam, codziennie 

zwracam uwagę pracownikom, nie wszystko się da idealnie 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Piotrowi Walkowiakowi odnośnie brudu, 

jak ktoś mówi czy coś, to radził bym niektórym osobom spojrzeć na swoje posesje jak wygląda, to jest 

jedno, dwa, tak jak Radny Marciniak stwierdził tak samo ja mam głosy, że przyjeżdżają do Zaniemyśla 

mieszkańcy z innych rejonów i właśnie się zachwycają jak jest u nas ładnie, jak się wjeżdża, jakie są 

drogi porobione, jak jest ładnie zrobione, tutaj do Pana, Pan mówi, że Policja nie może nic zrobić, sam 

byłem świadkiem parę lat temu w BUKACIKU imprezę, wie Pan ile potrzeba było czasu żeby po 

dziesiątej się Policja zjawiła, że zakłócany jest spokój, 10 minut, po 10 minutach była Policja, nie 

wiem dlaczego Policja się tłumaczy, że oni nie mogą z tym nic zrobić 

  

Radny Michał Marciniak ja chciałem się tylko odnieść do słów Pani Małgorzaty Fertały, tak 

szczerze mówiąc to nie wiem dlaczego Pani się mnie boi, jestem bardzo przyjazną osobą, nikomu 

krzywdy nie zrobiłem i absolutnie nie zamierzam nikomu krzywdy robić, tak że zazwyczaj jestem 

uśmiechnięty ale jeżeli tak jesteście precyzyjni to jest Centrum Konferencyjno – Rekreacyjno – 

Turystyczne, a o tym czym się zajmuje dany inwestor, na czym polega działalność gospodarcza to nie 

nazwa, Szanowna Pani, tylko decyduje wpis do Polskiej Klasyfikacji Działalności, dziękuję uprzejmie    

 

Małgorzata Fertała wiedziałam, że dobrze trafię i się Pan odezwie, bo Pan będzie dobrze 

zorientowany w tym wszystkim bo przecież nie bez przyczyny tak Pan zabiera głos w tej sprawie 

natomiast chciałam zaprotestować przeciwko inwektywom Pana Wójta, w którym jest rzeczywiście 

mistrzem, proszę Pana po roku zrobił Pan elewację, po roku od mojej niebytności w Szkole, nie 

wiadomo kiedy powstały te dziury, po drugie, miały prawo powstać dziury w styropianie w Szkole, do 

której uczęszczało 600 - set uczniów, rozbierał się Klub Sportowy, przechodzili piłkarze, odbywały się 

imprezy sportowe, bo cóż to takiego wielkiego zrobić piłką dziurę w styropianie, elewacja poprzednia 

robiona była 15 lat temu i Szkoła była zawsze czysta, pracownicy pracowali doskonale, wysprzątane 

było wokół a to o czym Pan mówi to była kwestia niedoinwestowania  w Szkołę, nie reagowania na 

moje wnioski i uwagi i ciągłego wypinania, że nie ma pieniędzy i dlatego dzisiaj niech sobie Pan to po 

prostu weźmie i podaruje, dziękuję  

 

Wójt Szanowni Państwo to było kłamstwo, że elewacja była robiona 15 lat temu, jestem Wójtem                 

14 lat, minie dopiero 25 listopada  a była robiona za mnie po pierwszym czy drugim roku, tak, że na 

pewno nie 15 lat, dziękuję 

 

Małgorzata Fertała zgadzam się z Panem Wójtem, jest Pan Wójtem 13 lat, w pierwszym roku, 

głęboko i uniżenie przepraszam Pana Wójta, 12 lat temu  była robiona, mój Boże, co za sukces w Pana 

wydaniu               

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy w  związku z wyczerpaniem na dzisiejszej porządku obrad, zamykam 

XXII sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję bardzo za przybycie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak  

 

sporządziła : B. Madajczak  


